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EL MENJADOR….. HA DURAT POC
El menjador s’ha anul·lat per falta d’infants

Maria Lara Pekez

Com sabeu el menjador escolar es va posar en marxa a principi de curs per
donar servei a les famílies que ho necessitaven. Després de dos mesos,
dimecres, 16 de novembre, es va anul·lar el el servei de menjador, perquè
només hi havia 2 infants fixes i no bastaven per continuar. L’empresa va
comunicar a l’ AFA que no era rentable continuar amb el servei, per només
dos infants.

Per febrer-març del proper any, si hi ha més infants fixes pot ser que es torni a
posar en marxa.

Foto del menjador

Esperem que l’any que ve hi hagi més infants que emprin el servei de
menjador escolar per a que es torni a oferir. Segur que moltes families ho
necessiten.


